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Dot. selektywnych punktów zbierania odpadów komunalnych w postaci 

przeterminowanych leków.

W związku z licznymi interwencjami mieszkańców naszego miasta proszę o 

rozwiązanie problemu braku selektywnych punktów zbierania problemowych 

odpadów komunalnych jakimi są przeterminowane leki. Zgodnie z obowiązującą 

Uchwałą Rady Miasta odpady takie odbierane są od mieszkańców tylko kilka razy w 

roku, z możliwością osobistego dostarczenia ich do punktu odbioru w Sobuczynie. 

Jest to rozwiązanie, z którego nie są zadowoleni mieszkańcy. Problem ten znany jest 

władzom naszego miasta od 2018 roku, ale  niestety do dnia dzisiejszego nie został 

rozwiązany. Najlepszym rozwiązaniem, o którym mówią mieszkańcy (szczególnie 

seniorzy), byłoby zorganizowanie takich punktów w kilku aptekach na terenie 

naszego miasta. Proszę o interwencję w tej sprawie i rozwiązanie tego problemu 

przez jednostki podległe Prezydentowi Miasta.
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